
ÒEspero un tarann� de sumar per RipollÓ

Jordi Munell t辿 el repte de governar Ripoll en uns

moments dif鱈cils. Foto: J.C.

CiU havia quedat al 2003 i al 2007 a les por tes de la majoria

absoluta i primer un pacte tripar tit i despr�s un de bipar tit,

ERC-PSC, el va deixar a l'oposici�. Ara, ha aconseguit el nov�

regidor que marca la majoria.

A la tercera...�s la bona. S�, estem molt satisfets. No nom�s tenim

una majoria suf icient, sin� que hem estat a prop del des� regidor.

Si no hagu�ssim tingut majoria, el pacte d'esquerres estava

cantat.A qu� atribueix el resultat?Al nostre tarann� a l'oposici�.

Quan ha fet falta, hem estat al costat de l'equip de govern, per�

tamb� hem estat cr�tics quan hi havia coses que no eren bones per

Ripoll.Quina lectura fa dels resultats que han obtingut els altres

par tits amb representaci�?ERC ha fet moltes coses, per� la

sensaci� �s que no s'ha escoltat la gent de la vila. A m�s, semblava

que a Ripoll no hi havia crisi, quant als projectes que s'han fet i

com s'han fet, quan com a tot arreu hi ha gent que ho passa

malament. Pel que fa al PSC, crec que els cal una ref lexi� interna

perqu� han anat perdent pes espec�f ic al consistori en cadascuna

de les eleccions. Els cal un canvi d'estrat�gia. A m�s, no els ha

anat b� apropar-se a ERC.Com creu que ser� el trasp�s?No ho s�.

No tinc problemes personals amb ning� de l'equip de govern. Espero que passat el primer moment d'angoixa

postelectoral hi hagi un tarann� de sumar per Ripoll.Quina oposici� espera?Nom�s tinc la refer�ncia de quan el

PSC i ERC van estar a l'oposici� entre el 1995 i el 2003. Amb ERC hem tingut molts enfrontaments per temes

urban�stics. Ara, no hi haur� Eudald Casas, f ins ara regidor d'aquests temes, i potser no hi haur� tanta oposici�

en temes estrat�gics per a la vila. Quant al PSC, va ser massa beláligerant al f inal del mandat de CiU, el 2003, en

temes d'habitatge o de s�l empresarial.Qu� far� els primers dies?Tres exemples, un pla de xoc per eliminar

barreres a la pla�a Gran i tallar el degoteig de caigudes que s'hi produeixen; treure el material del centre de

tecnif icaci� espor tiva de bicitrial del camp de futbol vell per guanyar espai per als clubs ripollesos i al setembre

ja buscarem un nou espai per al trial, i posar f il a l'agulla per crear s�l per a activitats econ�miques al sector de

la carretera de les Llosses.Aix� promouran diverses modif icacions del pla general.S�, i aniran en la l�nia

d'acceptar amb criteri algunes de les alálegacions del pla general del 2008. Entenem aquest document com una

eina viva i m�s si es t� en compte que es va redactar amb una altra conjuntura econ�mica.
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